

GALAXY
ZEGA

BATTLE GUIDE

1
CHARGING
充电



1.5h Charging = 2.5h Playing
充电 1.5 小时可以持续游戏 2.5 小时

2
DOWNLOAD APP
下载APP



See compatibility on www.zega.cn
访问 www.zega.cn 查看设备支持

3
CONNECT
连接战甲



Turn on the power button on the back first.
请先打开战甲底部电源开关

4
START GAME
开始对战



Open your mind, Build your own battlefield.
发挥你的创意和想象, 搭建你的专属战场

Additional instructions

- Allows 4 persons to form a team or battle simultaneously
- Each ZEGA has different attack force, speed and other battle attributes. Learn your vehicle's attributes and work together with your companions and savor the taste of victory!
- Have multiple offensive and defensive skills and combine techniques which can help you stay alive at the most critical moments
- Avoid driving straight and head-on confrontations. Instead, make use of bunkers to cleverly bypass the enemy and launch strategic attacks

Warranty

Galaxy ZEGA product users enjoy 7-day return, 14-day replacement and 1-year warranty services.

Required conditions for return and replacement:
If you are not satisfied with the products you have purchased, you can enjoy our 7-day no questions asked return and replacement services, provided the following conditions are met:

- (1) The package of the product to be returned or replaced should be in its original condition, and the tamper-proof seal should remain intact, to ensure resale ability.
- (2) The product should be brand new (except for quality issues), and its surface should have no scratches or traces of use, including wear, bumps, or disassembly.
- (3) Related accessories should remain intact, and the warranty card and printed materials along with the product should not be used and should not have any damages or folds.

<p>Replacement due to the product quality: If you have experienced issues with the product, including quality issues and missing items or accessories, please contact customer service within 14 days of receiving the product and provide the order details, names and quantities of the missing items and/or accessories as well as a photo taken after the product packaging has been opened. Please contact customer service immediately upon discovery of any issues.</p> <p>We will not provide return services under the following circumstances: (1) The product was damaged during the course of the express delivery but the buyer had not refused the product. (2) The damage to the product was caused by the buyer. (3) The product has been used. This will affect resale ability. (4) The buyer has previously replaced the product and the replacement was not due to quality issues.</p> <p>Scope of 1-year warranty and quality assurance: If the original parts of Galaxy ZEGA except fragile parts are confirmed to contain defects in material or production, the company will replace them with the similar or identical parts having the same function.</p> <p>Conditions for quality assurance: (1) Product must not be affected by external forces and contain no intentional damage. Damage caused by improper use is not within the scope of quality assurance. (2) Product must not be opened via mechanical means and must not contain unauthorized modifications. (3) Quality assurance card must be provided.</p>	<p>Fragile parts and accessories: Tracks, hubs, wheels, case, battery, tooth box, etc.. In cases beyond the warranty period, those satisfying the conditions of quality assurance and those beyond the quality assurance scope: Galaxy ZEGA provides paid spare parts replacement and maintenance services. For more details, please consult with Galaxy ZEGA's customer service office.</p> <p>Trademark Apple and the Apple logo are trademarks of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries. App Store is a service mark of Apple Inc. Google Play is a trademark of Google Inc. Galaxy ZEGA and the Galaxy ZEGA logo are registered trademarks of Smartx Network Technology(Shanghai) Co., Ltd. All other trademarks are the property of their respective owners.</p> <p>Maintenance - Clean the product with a clean, soft cloth. - Avoid exposing the toy to sunlight or heat. - Avoid soaking the toy in water as this will damage the toy's parts.</p> <p>Precautions - Suitable for children over 8 years old. - Charging of the toy should be supervised by parents. - Instruction manual should be stored for future reference. - Wires, plug, case and other parts of the battery charger should be checked regularly for damage. If any of the parts</p>	<p>are damaged, you should stop using the toy until damages are repaired. - Please use the provided charging cradle and charger to charge the toy's battery and ensure that the bottom of the toy has good contact with the charging contact point of the charging cradle. If the toy will not be used for long periods of time, please store the toy after charging.</p> <p>FCC Notice to Users This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.</p> <div style="text-align: center;">  <p>WARNING Not suitable for children under three years, Small parts/ Small balls. Choking hazard.</p> <p>Smartx Network Technology(Shanghai) Co., Ltd. 8F, No.2158 Wanyuan Road, Minhang District, Shanghai, China</p> <p>Designed by Smartx in China, Assembled in China www.zega.cn</p> </div>	<p>其他说明 - 对战模式下最多可允许 4 辆战甲同时对战。 - 每辆战甲的攻击力、速度等战斗属性各不相同, 了解你的战甲属性, 与你的小伙伴相互配合, 你将享受胜利的乐趣! - 巧妙利用技能, 在关键时刻助你一臂之力! - 避免直线行驶和正面冲突, 利用掩体, 巧妙绕开敌人, 展开策略性攻击。</p> <p>保修 银河战甲产品可以享受 7 天退货, 14 天换货, 1 年保修服务。</p> <p>退换货需要满足的条件: 我们为客户提供 7 天无理由退换货服务, 如果您对所购产品不满意, 只要满足以下条件, 即可享受我们的 7 天无理由退换货服务: (1) 换回商品包装应保持您收到商品时的原貌, 防拆条保留完好, 不影响二次销售。 (2) 商品保持全新 (商品本身有质量问题除外), 表面无划痕、无磨损、无磕碰、无使用、无拆卸等痕迹。 (3) 相关附 (配) 件齐全, 保修卡等随货物的书面材料没有填写和任何的污损、折叠。</p> <p>因质量换货: 如果是因为产品质量、订单中商品漏发、产品缺少配件等问题, 请在签收后 14 日内联系客服, 提供订单信息, 缺少商品名称及编号, 配件名称及商品打开包装后的照片。注意, 发现问题请及时联系客服。</p>	<p>注意, 以下情况将不提供退换货服务: (1) 快递过程中造成损坏, 但买家未拒收的。 (2) 买家人为原因造成损坏的。 (3) 商品已经被使用影响二次销售的。 (4) 已换过一次货, 且不是因为质量原因的。</p> <p>1 年内保修、质保范围: 除易损零配件以外的银河战甲原有部件, 经确认后存在材料或生产上的缺陷, 免费更换同样功能的相似或相同部件。 质保条件: (1) 无外力撞击、故意破坏, 非正常使用情况下造成的损坏不属于质保范围。 (2) 非人为拆开、私自改装。 (3) 提供质量保证卡。</p> <p>易损零配件: 履带、轮毂、车轮、战甲外壳、电池、牙箱等。 保修期以外及不符合质保条件、质保范围以外的情况: 银河战甲提供有偿的零配件更换及人工维修服务, 详情可咨询银河战甲客服。</p> <p>注册商标 Galaxy ZEGA 品牌及商标属于 Smartx 维聚网络科技有限公司的注册商标。 App Store 为 Apple Inc. 服务商标。Google Play 为 Google Inc. 的商标。本指南中提及的所有其他商标均属于其各自所有人。</p>	<p>保养 - 用干净柔軟的布清洁此产品。 - 避免将此玩具在阳光下曝晒或受热。 - 切勿让此玩具浸在水中, 会令玩具零件受损。</p> <p>注意 - 适用年龄: 8 岁以上。 - 建议在家长指导下充电。 - 保留说明书以便日后参考。 - 玩具中的电池充电器应定期检查其电线、插头、外壳和其他部件是否损坏, 发现损坏时应停止使用直至修复完好。 - 请使用配套的充电座和充电器进行充电, 并确认战甲底部与充电座充电触点接触良好。如果长期不用, 请将电池充满电后储存。</p> <p>详细信息请以银河战甲官方网站 www.zega.cn 为准, 上海维聚网络科技有限公司保留最终解释权。</p>
--	---	---	--	--	---